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Rådhuset, vær. 489

Information:
Pkt. 1 kl. 8.30-8.50 Sofie Emilie Pedersen
Pkt. 2 kl. 8.50-9.05 Helle Rasmussen og Vibeke Sjøgreen
Pkt. 3 kl. 9.05-9.10
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Punkt 2: Røgfrie afsnit på plejehjem – Evaluering og
næste skridt

Beslutning for Punkt 2: Røgfrie afsnit på plejehjem –
Evaluering og næste skridt

Chefteamet besluttede:

• Vi fortsætter med at indfri målet om, at hovedparten af plejehjem i Aarhus
Kommune tilbyder røgfrie afsnit.
• Vi realiserer målet gennem gradvis udvidelse af antallet af plejehjem med røgfrie
afsnit. Den gradvise indfasning tager hensyn til, at der ikke skabes udfordringer i
forhold til boliggaranti og boligtildeling.
• I næste runde gennemføres dialog på fx yderligere fem plejehjem. Det drøftes med
områdechefer, hvilke plejehjem, der indgår i næste runde.
• Beboerdemokratiet inddrages og høres om ønsker i forhold til rygning.
Forstanderen varetager denne dialog. Vi lægger op til, at kun en del af
plejehjemmet skal være røgfrit.
• Princippet er fortsat at vi respekterer borgernes frie valg og sikrer, at der er boliger
til borgere, som ønsker at ryge i deres hjem.
• Fremadrettet er processen forankret i den kommende Plejehjemsforvaltning i
samarbejde med Bygningsafdelingen. Indsatsen koordineres med de øvrige
forebyggelsesindsatser i Sundhed.

Jette nævnte at vi ikke skal reklamere m. røgfri plejehjem.

Jette videregav en stor ros til Aarhus ift. arbejdet med ”røgfri unge” på debatmøde hos
Kræftens Bekæmpelse.

Punkt 3: Eventuelt

Byråd, Magistrat og Udvalg

Beslutning for Punkt 3: Eventuelt

3.1. Byråd, Magistrat og udvalg - drøftet

3.2. Gudstjeneste på plejehjem - Hosea sender svar til Peter Sporleder.
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